
                            Protokół nr III/18 Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz odbytej  

                                                        27 grudnia 2018 roku 

                            w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu   

Ad.1 

Początek posiedzenia godz. 13:00. 

Obrady II Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz otworzył  i przewodniczył posiedzeniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater. 

Przywitał zebranych i stwierdził, że chwili rozpoczęcia sesji uczestniczy 15 radnych 

(pełny skład), co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości  stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Michał Pater przedstawił  następujący: 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie III Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z I i II  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu grudniu  br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
8. Dyskusja. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   -  przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej i zachodniej części  
      Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”, 
   -  zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Miejscowości Chmieleń w Gminie Lubomierz, 
   -  przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz opiekunami dziennymi, 
   -  zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy i Miasta Lubomierz,    
   -  zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół w   
      Lubomierzu, 
   -  ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Lubomierz publicznych oddziałów   
      przedszkolnych w szkołach podstawowych i publicznych form wychowania    
      przedszkolnego                              
   -  zmian w budżecie na 2018 rok,  
   -  zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 
   -  przyjęcie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok, 
   -  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 
   -  przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2019  
      roku, 
   -  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2019 roku,   
   -  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznana nieodpłatnie  
      pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku  
      lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole                        
      i w domu” na lata 2019 – 2023, 
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   -  określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku lub świadczenia  
       rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim   
       rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 
     - ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2019 –  
       2023 „Posiłek dla dzieci i młodzieży”.        
10. Zapytania i interpelacje. 
11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku obrad sesji 
„wprowadzenie autopoprawki Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały                        
w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok”. 
Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zgłosił zmiany do porządku obrad sesji o wykreślenie 
w pkt 9 w bloku uchwał, projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 
Lubomierz publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i publicznych 
form wychowania przedszkolnego. Z uwagi na oczekiwanie na opinie z innych organów. Po 
uzupełnieniu niezbędnych załączników projekt uchwały zostanie przedstawiony pod obrady 
sesji. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek o 
zmianę porządku posiedzenia. 
 
Ad.3 
Protokół z I sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz został jednogłośnie przyjęty (15 głosów za, 
0 wstrzymujących, 0 przeciwnych). 
Protokół z II sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz został jednogłośnie przyjęty (15 głosów za, 
0 wstrzymujących, 0 przeciwnych). 
 
Ad.4 
Przewodnicząca Komisji Wsi Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska 
odczytała wnioski wypracowane przez komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, tj. 
Komisję Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa w dniu 18 grudnia 2018 
roku, następująco: 

1. Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska wnoszą o przygotowanie projektu uchwały                       

w sprawie otwarcia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Lubomierz.          

2. Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniują budżet gminy i miasta 

na 2019 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska odczytała wnioski wypracowane na 
posiedzeniu wspólnym Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 20 
grudnia 2018 roku. 

1. Wnioskujemy do Referatu Technicznego o zbadanie kosztorysu montażu barier 

ochronnych na odcinkach graniczenia z ciekiem wodnym Więziec (na drodze gminnej 

G25 – 112583D),  w celu zabezpieczenia pasa drogowego w Pasieczniku. 

2. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji wnioskują o zorganizowanie 

spotkania z mieszkańcami Sołectwa Pasiecznik, w kwestii wypowiedzenia się w 

temacie przedmiotowego zabezpieczenia pasa drogowego w Pasieczniku. 
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3. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła wniosek strony skarżącej, 

pracownika Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu Pani Justyny August (głównego                                                 

specjalisty ds. funduszy pomocowych i promocji gminy), o wycofaniu skargi na pracę 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w stosunku do jej osoby, w związku z 

powrotem do pracy po urlopie macierzyńskim. 

4. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie opiniują budżet 

gminy i miasta na 2019 rok. 

 

W momencie przystąpienia do głosowania nad wnioskami było obecnych 15 radnych. 

Wyniki głosowania nad wnioskami  :  

Radni jednogłośnie  (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek  : 

1. Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska wnoszą o przygotowanie projektu uchwały w 

sprawie otwarcia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Lubomierz.   

 

 Radni większością głosów (14 za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek: 

2. Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniują budżet gminy i miasta 

na 2019 rok.  

 Radni jednogłośnie  (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek  :  

2. Wnioskujemy do Referatu Technicznego o zbadanie kosztorysu montażu barier 

ochronnych na odcinkach graniczenia z ciekiem wodnym Więziec (na drodze gminnej 

G25 – 112583D),  w celu zabezpieczenia pasa drogowego w Pasieczniku. 

 

 Radni jednogłośnie  (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek  : 

3. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji wnioskują o zorganizowanie 

spotkania z mieszkańcami Sołectwa Pasiecznik, w kwestii wypowiedzenia się w 

temacie przedmiotowego zabezpieczenia pasa drogowego w Pasieczniku. 

 

 Radni jednogłośnie  (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek  : 

4. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła wniosek strony skarżącej, 

pracownika Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu Pani Justyny August (głównego 

specjalisty ds. funduszy pomocowych i promocji gminy), o wycofaniu skargi na pracę 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w stosunku do jej osoby, w związku z 

powrotem do pracy po urlopie macierzyńskim. 

 

 Radni większością głosów (14 za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek: 

5. Komisja Rewizyjna oraz Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie opiniują budżet 

gminy i miasta na 2019 rok. 
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Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – w programie e/Sesja zostało 

dołączone sprawozdanie Komisji Rewizyjnej (kadencji lat 2014 – 2018), proszę o zapoznanie 

się.  

Ad.6 

Sprawozdanie z pracy burmistrza w okresie między sesjami tj. za okres 19 listopada – 26 

grudnia 2018 roku przedstawił Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz. 

Materiał w załączeniu .Załącznik nr 3. 

Wydano następujące zarządzenia: 

- zarządzenie nr 79/2018 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie zmian do budżetu na rok   

  2018, 

- zarządzenie nr 80/2018  ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora żłobka gminnego 

„Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie, 

- zarządzenie nr 81/2018 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej 

do przeprowadzenia naboru na kandydatów na stanowisko dyrektora żłobka gminnego 

„Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie, 

- zarządzenie nr 82/2018 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie zmian do budżetu na 2018 r., 

- zarządzenie nr 83/2018 z dnia 14 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze w 

UGiM Lubomierz – wolne stanowisko ds. świadczeń wychowawczych, 

- zarządzenie nr 84/2018 z dnia 17 grudnia 2018 r. w sprawie zmian do budżetu na 2018 rok, 

- zarządzenie nr 85/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie odwołania Zastępcy 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz, 

- zarządzenie nr 86/2018 z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Zastępcy Burmistrza 

Gminy i Miasta Lubomierz. 

             Przeprowadziłem wiele rozmów podczas spotkań w celu zmiany wizerunku gminy. 

Docierały do mnie informacje o popsutym bankomacie. Rozmawiałem z Dyrektorem Banku 

Spółdzielczego w Lwówku Śląskim, niestety otrzymałem odpowiedź odmowną, z uwagi na 

straty, jakie przynosił bankomat.  Staram się o uruchomienie  w Lubomierzu oddziału Banku 

PKO. Brakuje środków na domknięcie rewitalizacji miasta. Być może otrzymamy na ten cel 

3.000.000,00 zł, ale oficjalnego pisma jeszcze nie otrzymaliśmy. 

Ad.7 i 8 

Informację z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami przedstawił Wiesław 

Ziółkowski. „Zostałem wybrany do Zarządu Powiatu. Jestem w dwóch komisjach 

powiatowych: Finansów i Budżetu oraz Oświaty, Kultury i Sportu”. Powiat boryka się z 

wieloma problemami.  Najistotniejszy temat utrzymanie sieci szpitala. Sprawa remontu bloku 

operacyjnego, to kosztowne przedsięwzięcie. Na ten cel przeznacza się 4.000.000,00 zł, a 

wykonawca chce dwa razy tyle. Trzeba ogłosić trzeci przetarg. 

          Odnośnie przyłączy gazowych, jesteśmy po rozmowach z dwoma operatorami.                       

O szczegółach będziemy rozmawiać na posiedzeniach komisji. 
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Radny Tadeusz Andruszków – odnośnie partycypacji kosztów przebudowy  drogi Lwówek 

Śląski – Pasiecznik, czy nie będzie w tym partycypacji gminy? To jest droga powiatowa. 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – nic nie wiem w tym temacie. Słyszałem o remoncie 

drogi na trasie Pasiecznik – Pokrzywnik. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – Odcinek drogi Lubomierz – Wojciechów 

nie jest odpowiednio oznaczony, stanowi zagrożenie. Proszę o postawienie wniosku na 

Zarządzie Powiatu o zagrożeniach. Kilka osób uszkodziło samochody. 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – już zgłaszałem problem, zostało to zapisane w 

protokole. Droga jest wąska, niewielkie pobocza, budzi wiele zastrzeżeń. 

Radny Tadeusz Andruszków – sygnalizuję dewastację drogi na trasie Pasiecznik – 

Pokrzywnik, tam jest całkowita ruina. Remont na odcinku Wojciechów – Radomice został 

zaniechany. Należy podjąć działania. 

Radna Anna Kalińska – odcinek drogi Milęcice – Wojciechów jest drogą nietypową, 

nieopodal płynie strumyk. Czy, będzie ta trasa remontowana? 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – złożyliśmy zapotrzebowanie na remont 5 dróg.                 

W miesiącu styczniu będzie rozmowa, na które drogi zostaną przydzielone środki finansowe. 

Radna Krystyna Andrzejczak – przy tworzeniu planu pracy na rok 2019, proszę nie 

zapomnieć o ulicy Gryfiogórskiej, o zabezpieczeniu finansów na wykonanie chodnika, 

poprawy przystanku autobusowego. 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – oczywiście tak, będę pamiętać. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – wyremontowano drogę na trasie 

Pasiecznik – Pokrzywnik, brakuje odcinka 1 km do połączenia z gminą Wleń. Przyjeżdzający 

turyści w te okolice wpadają w dziury. Zmienia się wrażenie i spada bezpieczeństwo 

pasażerów. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – w budżecie można zaplanować  środki 

finansowe i dokończyć ten niewielki odcinek drogi.  

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – o strony drogi Pasiecznik – Pokrzywnik zróbmy,                  

a później po kolei. 

Radny Marcin Zając – droga Popielówek – Lubomierz nie została wyremontowana. Mija 

okres dwóch lat i nic nie zostało wykonane. Projekt nie został zrealizowany, przepada. 

Radny Krzysztof Mytych – czy, wśród 5 dróg jest brana pod uwagę droga w Olesznej 

Podgórskiej? 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – tak, myślimy nad rozwiązaniem problematyki, ale 

musimy najpierw usystematyzować działania. 

 

Ad.9 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater przestawił projekty uchwał pod głosowanie. 

W momencie głosowania było obecnych 15 radnych.     

 



                                                                      - 6 - 

W sprawie przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej i zachodniej 

części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”. Załącznik nr 4. 

Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    

NR III/13/18 W sprawie przyjęcia Strategii rozwoju społeczno – gospodarczego południowej    

i zachodniej części Dolnego Śląska, zwanej „Strategia Rozwoju Sudety 2030”. 

W sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Miejscowości Chmieleń w Gminie 
Lubomierz. Załącznik nr 5. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/14/18 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Miejscowości Chmieleń                   
w Gminie Lubomierz. 
 
W sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz opiekunami 

dziennymi. Załącznik nr 6. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/15/18 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
opiekunami dziennymi.  Załącznik nr 7. 
 
W sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy i Miasta Lubomierz. Załącznik nr 8. 
Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski – z uwagi na zmiany 
przepisów ustawy art. 24  ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r.  o zmianie niektórych ustaw w celu 
zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 
niektórych organów publicznych  dokonuje się zmiany statutu. Interpelacja, zapytanie musi być 
złożone pisemnie. Organ zobowiązany jest do przekazania odpowiedzi w terminie 14 dni                          
i publikacji informacji. 
 
Radny Tadeusz Andruszków – jestem człowiekiem starej daty, będą problemy z formą 
praktyczną. 
Kierownik Referatu Prawno Organizacyjnego Adam Skrzydłowski –  sołectwo również może 
złożyć interpelację, ale z zachowaniem formy pisemnej. Nas obowiązuje informacja publiczna. 
Jeśli chodzi o zapisy, powiem wprost obowiązuje nas litera prawa.  Musi być konkretne pytanie 
i odpowiedź.  
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/16/18 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy i Miasta Lubomierz.  
 
W sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół w  
Lubomierzu. Załącznik nr 9.    
Radni jednogłośnie(15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/17/18 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Zespole Szkół w  Lubomierzu.       
 
W sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. Załącznik nr 10. 
Radni większością głosów (14  głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/18/18 w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
 
W sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Lubomierz. Załącznik nr 11. 
Wiceprzewodniczący Rady MG Lubomierz Mariusz Kozłowski – powinna być 
przeprowadzona symulacja na przestrzeni kilku lat, żeby mieć wgląd, jak kształtuje się 
sytuacja finansowa gminy, w wyniku zaciągania kredytów i pożyczek.  
Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zostało to wykonane. Mówiłam Państwu na 
posiedzeniach komisji. Przełożenie budżetu gminy na WPF na przestrzeni kilku lat. 
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Radni większością głosów (14  głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/19/18 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Lubomierz. 
 
Przewodniczący Rady MG Michał Pater ogłosił 10 min. przerwę w godz. 14:15 – 14:25. 
Godz. 14:25 wznowienie obrad sesji. 
 
Autopoprawka Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie budżetu 
Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok. Załącznik nr 12. 
Radny Tadeusz Andruszków – proszę o wyjaśnienie autopoprawki Burmistrza. 
Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zwiększa się dochody o kwotę 3.000.000,00 zł, deficyt 
ustala się na poziomie 2.200.000,00 zł, zmniejsza się przychody budżetu o kwotę 
3.000.000,00 zł 
Dokonuje się zmniejszeń w planie wydatków w zał. nr 2: 
dz. 600 rozdz. 60016 § 4270 o kwotę 11.000.00 zł, 
dz. 921 rozdz. 92120 § 6057 o kwotę 43.690,00 zł, 
dz.921 rozdz. 92120  § 16059 o kwotę 7.710,00 zł. 
Dokonuje się zwiększeń w planie wydatków w załączniku nr 2 
dz. 758 rozdz. 75818 § 4810 o kwotę 11.000,00 zł, 
dz. 921 rozdz. 92120 § 4300 o kwotę 51.400,00 zł 
       W wyniku wyżej wymienionych zmian dokonuje się zmian w pozostałych załącznikach 
oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
W §  11 w ust. 3 uchwały: 
Dodaje się punkt o treści: ustala się  limit z tytułu emisji obligacji do kwoty 3.000.000,00 zł i 
upoważnia się Burmistrza do emisji obligacji w kwocie 3.000.000,00 zł . 
Szczegółowo omawiałam budżet na poszczególnych komisjach w miesiącu grudniu.  
Otrzymaliśmy opinię pozytywną do budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok                          
z uwagami. Budżet pozwala na spełnienie zadań inwestycyjnych.  
Załącznik nr 13 i 14. 
Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odnośnie 3.000.000,00 zł, (które mamy 
otrzymać) zmiany w budżecie, to jest wariant optymistyczny, a może być tak, że nie 
otrzymamy tych pieniędzy i wrócimy do wariantu  poprzedniego.  
Radni większością głosów (12 głosów za, 3 wstrzymujące, 0 przeciwnych) przyjęli 
autopoprawkę Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do projektu uchwały w sprawie budżetu 
Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok. 

 
W sprawie  przyjęcie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok. Załącznik nr 15. 
Radni większością głosów (13  głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/20/18 w sprawie  przyjęcie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok. 
 
W sprawie  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. Załącznik nr 16. 
Radni większością głosów (13  głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/21/18 w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 
W sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 
2019 roku. Załącznik nr 17. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/22/18 w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 
na I półrocze 2019 roku. 
 
W sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 2019 roku. 
Załącznik nr 18. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę   
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NR III/23/18 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na I półrocze 
2019 roku.                                                                   
 
W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznana 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 
w domu” na lata 2019 – 2023. Załącznik 19. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/24/18 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznana 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 
w domu” na lata 2019 – 2023. 
 
W sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku lub 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim   
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. Załącznik nr 20. 
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/25/18 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 
 
W sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 
2019 – 2023 „Posiłek dla dzieci i młodzieży”. Załącznik nr 21.        
Radni jednogłośnie (15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli uchwałę                    
NR III/26/18 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania na lata 2019 – 2023 „Posiłek dla dzieci i młodzieży”.    
 
Ad.10, 11 i 12 
Radny Dariusz Penkala – odnośnie sygnalizacji świetlnej w Chmieleniu mam pytanie, na 
jakim etapie jest sprawa z poprzedniej kadencji? 
Kierownik RT Leszek Telega była odpowiedź w przedmiotowej sprawie, nie pamiętam treści, 
muszę sprawdzić. 
Radny Dariusz Penkala – treść pisma mam przed sobą, ale niewiele z tego rozumiem. 
Kierownik RT Leszek Telega – należy uzyskać warunki przyłączeniowe właściwego zakładu 
energetycznego, zapewnić środki finansowe, na kompleksową realizację zadania, 
wprowadzić i zatwierdzić. Zawarte stwierdzenia w odpowiedzi na nasze pismo przez 
Generalną Dyrekcję Dróg są bardzo ogólnikowe. Niewiele wnoszące. Musimy jeszcze raz 
wnioskować o podanie konkretów. 
Przedstawiciel Rady Sołeckiej w Olesznej Podgórskiej Alicja Dzikowska –  bardzo dziękuję 
Pani Marioli Laskowskiej i Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  w imieniu dzieci z Olesznej Podgórskiej za dofinansowanie paczek 
mikołajkowych. Zorganizowano zabawę mikołajkową z prezentami dla najmłodszych 
pociech. 
        Kolejny temat dot. tajemnicy handlowej Spółki ZUOK „Izery” za opłaty ponoszone przez 
poszczególne parafie na terenie Miasta i Gminy Lubomierz  - wywóz nieczystości z 
cmentarzy. Jako radna w poprzedniej kadencji złożyłam interpelację podczas sesji. Od 
Prezesa przedsiębiorstwa/spółki, którego udziałowcem jest Gmina i niestety w żądanej 
materii, nie uzyskałam odpowiedzi pozytywnej. Jest to temat bardzo istotny. Zastosowano 
unik, powołania się na tajemnicę prawa handlowego.   
          Poruszę ponownie temat stanu drogi w Olesznej Podgórskiej. Droga zanieczyszczona, 
śliska, w okresie jesienno – wiosennym (po opadach) tworzy się błoto. Był przypadek, 
kobieta jadąca rowerem o mało co nie wpadła pod samochód. Tragiczny stan odcinka trasy. 
Proszę Straż Miejską o sprawdzenie sytuacji. Droga w Olesznej jest w stanie tragicznym. 
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           Przypomnienie kieruję do Pana Mariusza Kozłowskiego, pożyczał Pan od Sołectwa w 
Olesznej Podgórskiej stoły. Zobowiązał się Pan zakupienia impregnatu w celu pomalowania 
ich. Minął rok, sprawa jest w tym samym punkcie. Nie wywiązał się Pan ze swoich obietnic.  
Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – przepraszam, zapomniałem. Zakupię 
impregnat z własnych środków i dostarczę do Państwa. 
            Temat zmiany podpięcia licznika elektrycznego w świetlicy w Olesznej Podgórskiej, 
rozmawialiśmy o tym na sesji w poprzedniej kadencji. Nie zostało to wykonane. Kieruję apel 
do Pana Kierownika Referatu Technicznego. 
Kierownik RT Leszek Telega – obiecuję, że to zadanie zostanie wykonane. Musi być zgoda  
z Zakładu Energetycznego na wykonanie przyłączy.  
         Jeśli chodzi o drogę, myślę, że trzeba byłoby ponowić żądanie, wiązałoby się również 
ze zmianą ruchu drogowego (należałoby przygotować projekt). 
 
Radny Tadeusz Andruszków – w miesiącu styczniu Komisja Wsi, Budownictwa i Ochrony 
Środowiska – w planie pracy  na miesiąc Styczeń 2019 r. zawarła temat „Szanse rozwoju                 
i możliwości gminy w zakresie OZE”. Są rolnicy, którzy myślą o przeznaczeniu swojej 
działki na fotowoltaikę. Inna jest cena działki przeznaczonej na rolnictwo, a inna z 
przeznaczeniem na przemysł.  
Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – rozmawiałem w tej kwestii z Panem Sołtysem 
Popielówka. Po ustaleniu z  terminu z panią urbanistką, zostaniecie Państwo poinformowani 
o ogólnym spotkaniu. 
Przedstawiciel Rady Soleckiej Olesznej Podgórskiej Dzikowska Alicja – był zwyczaj 
spotykania się przed sesją z sołtysami. Należałoby współpracować z sołtysami, to należy do 
obowiązków Państwa  Radnych. 
                                                                 
Radna Anna Kalińska – jedynym wyjściem z zaistniałej sytuacji w temacie OZE jest 
opracowanie planu działania. 
 
                                              
Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli wyjdzie się do ludzi, to pewne sprawy 
pouzgadniamy wspólnie. 
Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – w swoim gronie powinniśmy pouzgadniać 
pewne ramy, spotkać się z ludźmi, z osobami zainteresowanymi. Co jest zapisane na 
papierze stanowi podstawę do dalszych działań. Szeroką informację przedstawiłem na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
Dyrektor Szpitala Rehabilitacyjnego PJ - Med w Popielówku Barbara Węglarz – Państwo 
znacie nasze stanowisko, zawsze jesteśmy do dyspozycji, pod telefonem, żeby wyjaśnić, 
ustalić pewne rozwiązania w tej istotnej materii. Korzystając z okazji, upływającego Starego 
Roku, a zbliżającego się Nowego 2019 Roku, życzę Państwu zdrowia, wielu pomysłów do 
realizacji rewelacyjnych pomysłów. 
Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – dzisiaj ustalaliśmy tematy, 
przegłosowaliśmy wnioski. W dziedzinie OZE wiele się zmienia na rynku, zmieniają się 
przepisy, koszty. Musimy zachować wiele rozwagi i zaplanować spotkanie w celu głębszego 
omówienia. 
Sołtys Olesznej Podgórskie Andrzej Kacprzak – droga w Olesznej Podgórskiej znajduje się  
w fatalnym stanie, trudno przejść, nie ma pobocza. 
Kierownik RT Leszek Telega – na torowisku zaplanowana jest ścieżka rowerowa (takie 
rozwiązanie było zaplanowane w poprzedniej kadencji). Będziemy wnioskować do Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – ile środków zaplanowanych jest w budżecie na 
inwestycje w 2019 rok? 
Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – proszę zapoznać się z załącznikiem NR 4 do budżetu. 
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Sołtys Olesznej Podgórskiej droga zrobiona na odcinku 160 m, poza tym nic więcej. Wiosną 
nie będzie można przejść drogą. 
Kierownik RT Leszek Telega – wykonano zdjęcie z pracownikami Referatu Technicznego. 
Zajmiemy się tematem. 
Radna Małgorzata Pasierbska – nie widzę sensu organizacji spotkania z mieszkańcami                      
i osób zainteresowanych. Należałoby spotkać się z radnymi i na posiedzeniu komisji                         
i  jeszcze raz temat przedyskutować, podjąć stosowne działania. 
Informatyk Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz Grzegorz Bielak – Szanowni Państwo Radni, 
proszę o dostarczenie fotografii do biura Rady w terminie do 15 stycznia 2019 r. w celu 
publikacji. 
 
Ad.13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady III 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

        Termin posiedzenia kolejnej sesji 31 stycznia 2019 roku godz. 12:00. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Mariola Laskowska 

  

 


